
 

 

Bestyrelsesmøde i NRUI 
 

Mødedato: 18. november 2020 

Mødested: Klubhuset 

Mødetidspunkt:  19.00 - 21.00 

Deltagere: Jens Frost Astrup, Pia Thøstesen, Ken Bloch, Lise Bomann, Gitte Søndergård, Hanne 

Bøgesvang Pedersen, Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre, 

Lasse Opstrup. 

Online deltagere:  

Afbud: Lise og Lasse 

Mødeleder: Hanne  

Referent: Gitte Søndergård 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden. 

Referat: Referat og dagsorden godkendt. 

2. Opfølgning fra sidst 

Ansvarlige:  

Indhold: Lonnie: De gamle nøgler mangler fra fodboldafdelingen. Alle skal huske at ændre tallene i 

nøgleboksene, når de.  

Pia: Børneattester er søgt, men mangler stadig at få fra et par stykker fra gymnastikken og en 

del fra fodbold. Regnskab er a’jourført til og med november. 

Jens: Aflyst foredraget med    pga. Corona.  

Ken: Instagram er blevet hacket, Ken spørger Lærke, om hun kan slette den, så vi evt. kan 

lave en ny. 

 

Referat:  

3. Orientering fra udvalgene siden sidst 

Ansvarlige: Alle 



 

 

Indhold: Kort orientering fra de forskellige udvalg med nyt siden sidst. 

Referat: Badminton har lavet rotation på holdene, så de kan overholde retningslinjerne i forhold til 

Corona. Stor tilslutning til børneholdene og venteliste. Der mangler en del at tilmelde sig i 

Conventus. Pia laver en vejledning, så Rasmus kan kontakte de spillere, som mangler at 

indbetale. 

NRUI bladet kommer d. 20. november og er klar til udlevering. Morten undersøger, hvor 

mange blade vi får trykt, og om det er det rigtige antal, så vi ikke har for mange i overskud. 

Lonnie undersøger med Britta, om bladet er med i velkomstpakken. 

Morten har været i kontakt med DGI ang. opstart af MTB, så vi håber at komme igang i løbet 

af foråret. 

Gymnastik: Ønske om at lave en hems i redskabsrummet. Bo har lavet et overslag herpå og 

tilbuddet er sent til skolen, så vi kan snakke fordeling af udgifterne hertil. Gymnastikudvalget 

arbejder på Forårsopvisning til foråret og tænker i alternative løsninger, hvis Corona spænder 

ben herfor. Sprit er blevet monteret ved dørene til hallen.  

Motion under åben himmel er stadig i gang, walk and talk er på pause. Hanne vil stadig gerne, 

men mangler en makker til at gå.  

Løb er stadig i gang med de retningslinjer der er for løb. Der overvejes stadig, om der kan 

afvikles et Nytårsløb, men det er tvivlsom med de nuværende retningslinjer.  

Folkedans var lige startet, men er lukket ned igen med de nuværende retningslinjer.  

Krocket er stadig i gang. 

4. Orientering i forhold til Helle FC 

Ansvarlig: Gitte 

Indhold:  

 

5. Årets Idrætsleder/pris 

Ansvarlig:  Gitte 

Indhold: Der skrives til alle afdelinger omkring indstillinger til Unglederpris, Lederpris og 

Idrætspriserne for 2019. Jens finder kriterierne på priserne og sender det til udvalgene.  

 

6. Eventuelt 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Eventuelt.  

Gammelt indhold på hjemmesiden. Der skal kigges igennem for alle idrætter og slettes 

gammelt indhold.  

Sponsorat fra Microsoft – udskydes til næste gang. 



 

 

Status på puljer/ansøgninger. Gitte arbejder videre med pulje  

Jump4fun. NRUI er skrevet ind i en ansøgning sammen med Varde Kommune i forhold til 

Jump4fun, et projekt for overvægtige og ikke idrætsvante børn. Hvis projektet går igennem, 

kan det være med start i foråret 2021. 

Referat:  

7. Samlet godkendelse af referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af dette referat. 

Referat:  

 

 

Næste møder: 

Søndag d. 4. oktober kl. 9-15.00 - Kommunikationsstrategi 

Torsdag d. 8. oktober kl. 19.00-21 i klubhuset (aflyst) 

Onsdag d. 18. november i klubhuset 
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